

SUBMISSION FORM

☐ Constitutional Amendment

OR

☒ Policy Resolution

SUBMITTED BY:	First Name	Last Name	EDA	Signature
CONTACT INFO:	Email	Phone	Address	

WHAT SECTION OF THE POLICY DECLARATION / PARTY CONSTITUTION DOES YOUR PROPOSAL PERTAIN TO?

NEW – Under Section K (Social Policy)

STATE YOUR POLICY RESOLUTION (New words = underline & bold; Deleted words = strikethrough)

112. Eugenic Discrimination

The Conservative Party of Canada opposes discrimination against people with Down syndrome. Recommending abortion whenever a Down syndrome pregnancy is diagnosed represents a form of eugenic discrimination against Canadians with that particular disability. Therefore, we support legislation to ban abortion for the reason of Down syndrome diagnosis.

STATE YOUR RATIONALE.

Researchers discovered that Alberta's healthcare system routinely *pressures* women to abort babies with Down Syndrome. Canadians have expressed concerns that individual terminations of pregnancies based on abilities will collectively add up and result in harm to all people with disabilities.

Down syndrome babies are disproportionately targeted for abortion, with a post-diagnosis termination rate around 90%. This is eliminating an entire population of people – a form of eugenic discrimination, and an issue of disability rights.

Children with Down syndrome are the most kind-hearted, happy children you'll ever meet. They enrich society with their gentle kindness, infectious joy and make us better people.

FRENCH TRANSLATION OF POLICY (required by the Ideas Lab)

###. Discrimination eugénique envers les personnes handicapées

Le Parti conservateur du Canada s'oppose aux préjugés et à la discrimination envers les personnes atteintes du syndrome de Down. Recommander l'avortement dès qu'une grossesse est diagnostiquée constitue une forme de discrimination eugénique envers les Canadiens atteints de ce handicap. Nous appuyons une loi interdisant l'avortement en raison d'un diagnostic de syndrome de Down.

RAISONNEMENT:

Un [rapport](#) de 2025 a révélé que le système de santé albertain exerce régulièrement des pressions sur les femmes atteintes du syndrome de Down pour qu'elles avortent. Ce phénomène se produit ailleurs partout au pays. De plus, des chercheurs canadiens ont [exprimé](#) des inquiétudes quant au fait que les interruptions de grossesse individuelles fondées sur les capacités s'accumulent et causent des préjudices aux personnes handicapées.

Les bébés atteints du syndrome de Down sont ciblés de manière disproportionnée pour l'avortement, avec un taux d'interruption post-diagnostic [d'environ 90%](#). Cela élimine toute une population de personnes - une forme de [discrimination eugénique](#) et une question de droits des personnes handicapées.

Les enfants trisomiques sont les enfants les plus généreux et les plus heureux que vous rencontrerez jamais. Ils [enrichissent la société](#) par leur gentillesse douce, leur joie contagieuse et font de nous des gens meilleurs.

VOTING RESULTS MEETING CHAIR	VOTES FOR	VOTES AGAINST	
	First Name	Last Name	Signature